



Order Providing for Minimum Capacity to Absorb Losses

Bank Act

Pursuant to subsection 485(1.2) of the *Bank Act*, I, on behalf of the Superintendent of Financial Institutions, provide that Canadian Imperial Bank of Commerce's minimum capacity to absorb losses is as follows. Canadian Imperial Bank of Commerce shall maintain capital and prescribed shares and prescribed liabilities that equal at least:

- (a) 21.5 per cent of risk-weighted assets; and
- (b) 6.75 per cent of leverage ratio exposures,

calculated pursuant to the Office of the Superintendent of Financial Institution's *Total Loss Absorbing Capacity Guideline*, as amended from time to time.

This Order is effective November 1, 2021.

Date: **AUG 21 2018**

Carolyn Rogers
Assistant Superintendent, Regulation Sector
Surintendante auxiliaire, Secteur de la réglementation

Ordonnance prévoyant la capacité minimale à absorber des pertes

Loi sur les banques

Sur le fondement du paragraphe 485(1.2) de la *Loi sur les banques* et au nom du surintendant des institutions financières, je prévois que la capacité minimale à absorber des pertes de Banque Canadienne Impériale de Commerce est établie comme il suit. Banque Canadienne Impériale de Commerce doit maintenir un capital ainsi que les actions et les éléments du passif visés par règlement d'une valeur minimum :

- a) d'une part, de 21,5 p. cent des actifs pondérés en fonction des risques;
- b) d'autre part, de 6,75 p. cent de l'exposition du ratio de levier,

calculés en vertu de la ligne directrice du Bureau du surintendant des institutions financières intitulée « Capacité totale d'absorption des pertes » et de ses modifications.

La présente ordonnance entre en vigueur le 1^{er} novembre 2021.

Date : **AUG 21 2018**

